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Tid: 13.00-14.30 den 18 september 2023 
Plats: Teams 
 
Närvarande: 
Politiker: 
  Alfred Johansson (S) Socialnämnd Sydväst (ordf.) 

Annica Sjögren (V) Socialnämnd sydväst (1: vice) 
Lena Olinder (M) Socialnämnd Sydväst (2:e vice) 
Lillemor Williamsson (D) Socialnämnd Sydväst  
Mikael Jäverby (C) Socialnämnd Sydväst 
Myden Tanriver (KD) Socialnämnd Sydväst 
Birgitta Jakosjin (L) Socialnämnd Sydväst 
Elias Ytterbrink (MP) Socialnämnd Sydväst 
Lena Ferm (SD) Socialnämnd Sydväst  

 
Tjänstepersoner: 

Annika Ljungh (Förvaltningsdirektör) 
Lotta Wikström (Avdelningschef stadsområde välfärd och Fritid) 
Anna Medveczky (Enhetschef för samhällsutveckling) 
Madeleine Källvenius (Utvecklingsledare demokrati och miljö) 
Åsa Aguayo Åkesson (Demokrati och medborgarservice) 
Karim Zendegani (Avdelningschef Demokrati och medborgarservice) 
Marie Levin (BID-samordnare) 
Jenny Haglind (Utvecklingsledare trygghet) 
Erika Olofsson (Utvecklingsledare trygghet) 
Ulf Malm (Verksamhetschef, Fastighetsägare i Frölunda och Tynnered) 
Jörgen Larzon (Avdelningschef vuxen och försörjningsstöd) 
Danne Larsson (Avdelningschef anvisningsboende)  
 

 

PROGRAM 

§ 1 Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna  

§ 2 Föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter, läggs till handlingarna.  

§ 3 Val av justerare  

Alfred Johansson och Lena Olinder väljs till justerare. 

§ 4 Förändrad arbetsordning för samhällsutvecklingsrådet  

Lotta Wikström 
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Lotta berättar om förändringar som föreslås i arbetsordningen för rådet till följd av att 
socialnämnden har fattat beslut om att delar av det brottsförebyggande rådet ska 
inkluderas i socialnämndens samhällsutvecklingsråd. Tjänsteutlåtandet behandlas på 
nämnden i september. Ändringarna är av mindre karaktär.  

Ordförande frågar om rådet ställer sig bakom förslag och samtliga instämmer.   

§ 5 Demokrati och medborgarservice roll i dialoger  

Åsa Aguayo Åkesson 

Tidigare under våren 2023 gav socialnämnd Sydväst förvaltningen ett uppdrag att ta fram 
nya former för dialog i samverkan med demokrati och medborgarservice. Förvaltningen 
kommer att återkomma med ett svar kring detta i ett tjänsteutlåtande under hösten 2023.  

Demokrati och medborgarservice berättar om hur de arbetar med dialog i Staden och 
vilket stöd de ger förvaltningarna i detta arbete. Sedan omorganiseringen till 
fackförvaltningar har demokrati och medborgarservice fått ett ändrat och utökat uppdrag 
inom demokrati och delaktighet. De arbetar med stöd och metoder, mötesplatser, 
samverkan samt arrangerar och faciliteter forum som Frihamnsdagarana och Ö-dialogen. 
Ö-dialogen är ett forum där socialförvaltningen ingår på stående basis. Ö-dialogen är 
även i ett skede att få en utökning med fler öar inkluderade.  

Lillemor Williamsson (D) ställer en förståelsefråga kring boendebudgetar och dess 
genomförande. 

Alfred Johansson (S) lyfter frågan att det är besvärligt att det inte finns någon 
likvärdighet kring dialog och delaktighet över staden. Förvaltningar har olika 
förutsättningar och resurser samt har tagit sig an uppdraget olika. Uppdelningen i 
fackförvaltningar gör att det är väldigt smalt spann där nämnden har mandat och rådighet 
över de frågor som kan lyftas i en dialog med medborgare. Ofta behöver flera nämnder 
involveras.  

§ 6 BID  

Marie Levin och Ulf Malm 

Ulf berättar om uppstarten av fastighetsägarföreningen och deltagande i BID (business 
improvment district). BID är en internationell term som innebär att fastighetsägare och 
kommun tillsammans med boende och andra aktörer lyfter ett område genom bland annat 
investeringar i den offentliga miljön, fastigheter och i trygghetsskapande åtgärder. En 
gemensam lägesbild har varit en viktigt för att kunna arbeta tillsammans med rätt saker. 
Det är ett formaliserat arbete där polisen ingår. Sedan 2023 finns det en aktivitetsplan 
som bland annat innehåller digital stadsutveckling och osund konkurrens. Alla vinner på 
trygghet och det finns en positiv påverkan på fastigheternas värdeutveckling.    

Alfred Johansson frågar om betydelsen av osund konkurrens. Marie berättar att det kan 
innebära svart arbetskraft, smuggelgods eller att man tvättar pengar. 
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Jämfört med Gamlestadens BID blev arbetet här tidigare formaliserat vilket kan bero på 
att man därifrån har goda erfarenheter och såg en god positiv förändring av området som 
helhet.  

Annika Ljung (förvaltningsdirektör) tillägger att det blir en arena att nå de som bor i 
området. Förvaltningen har kunnat nå ut med information om våld i nära relation till de 
boende och aktörer i området som vi inte kunnat göra själva på samma sätt.   

 

Presentationer från mötet läggs i netpublicator under datumet för dagens råd.  

 

 


